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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elkészül-e a 82-es számú főútvonal veszprémi 
Gyulafirátót és Kádárta elkerülő szakasza a Gyulafirátót határába tervezett nemzetközi 
katonai tábor (bázis) átadásáig? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A 82-es számú főutat használja az északról a Balaton felé közlekedő magyar és külföldi turisták
jelentős  tömege,  környezeti  kárnak  és  balesetveszélynek  kitéve  sok  települést.  A  Veszprém
Gyulafirátót  és  Kádárta  városrészeken  is  átvezető  út  elkerülő  szakaszának  tervei  2009-ben
elkészültek. A 6.5 km hosszú útszakasz a 8-as számú főúthoz a litéri csomópontnál csatlakozna.
A gyulafirátótiak, kádártaiak számára egy aláírásgyűjtéssel kikényszerített lakossági fórumon 2021.
februárjában ráadásul  az is  kiderült,  hogy egy 2016-os NATO csúcson elfogadott  megállapodás
alapján 2500-3000 fős katonai bázis épül a városrész határában. A bázis közelsége ellen egyébként
tiltakozó  lakosok  a  vasúti  közlekedés  kiépítéséről  kaptak  tájékoztatást,  de  az  kizárható,  hogy
minden bázis működtetéséhez szükséges eszköz és áru vasúton kerüljön a bázisra. A két veszprémi
városrészen  átmenő  tovább  növekő  gépjárműforgalom  fokozza  a  környezeti  terhelést  és
balesetveszélyt okoz. A lakossági fórumon akkor részt vevő Benkő Tibor honvédelmi miniszter azt
válaszolta,  hogy  „a  minisztériumnak  nem  kellene  foglalkoznia  a  82-es  út  elkerülőjével,  de
foglalkozni  fogunk  vele  a  jó  viszony  megtartása  érdekében.  Bevittem  az  ügyet Palkovics
László miniszterhez, és a kormány igent mondott rá.”
Fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:
Elkészül-e  a  82-es  számú  főútvonal  veszprémi  Gyulafirátót  és  Kádárta  elkerülő  szakasza  a
Gyulafirátót határába tervezett nemzetközi katonai tábor (bázis) átadásáig?

 

Tisztelettel várom válaszát!



Dr. Tóth Bertalan
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